
Protokół nr II/2018 

II Sesja w dniu 3 grudnia 2018 r. 

Obrady rozpoczęto 3 grudnia 2018 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 18:00. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Krobi Mariusz Duda. 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni:  1. Lech Bem 

2. Mariusz Duda  

3. Jerzy Gałęzewski  

4. Sławomir Gembiak  

5. Grzegorz Jesiak  

6. Patrycja Kapała  

7. Jan Mikołajczak  

8. Roman Olejniczak  

9. Izabela Pazoła  

10. Mariusz Ruta  

11. Genowefa Skrobała  

12. Renata Szulc 

13. Marian Toporowicz  

14. Hieronim Urbański  

15. Leszek Włodarczyk  

Ponadto w sesji uczestniczyli :  

1.   Łukasz Kubiak - Burmistrz Krobi 

2.   Michał Listwoń - Zastępca Burmistrza 

3.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy  

4.   Katarzyna Szablewska – Sekretarz Gminy 

4.   Sebastian Czwojda - radca prawny 

5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji.                    

 

2. Przedstawienie porządku obrad.  
         1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji.  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

           a) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz wyboru Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, 

           b) upoważnienie Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Krobi,                                                                                                                                                             

    c)  wynagrodzenia Burmistrza Krobi, 

           d) zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich,  



           e)  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy 

ulicach Harcerskiej i Św. Ducha w Krobi, 

           f)  nadania nazwy ulicy, 

           g) nadania nazwy ulicy, 

           h) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia od Skarbu Państwa prawa 

własności nieruchomości położonej w Krobi,  

           i) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia od Powiatu Gostyńskiego 

prawa własności nieruchomości położonej w Krobi, 

           j)  dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków,  

           k)  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego  do korzystania z pomocy 

społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2019-2023, 

           l)  określenia zasad zwrotu wydatków od osób objętych rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2019-2023 i korzystających  z pomocy społecznej w formie 

posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, 

            m) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 

Gminy Krobia w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023, 

           n)  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

           o)  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,  

           p)  zmiany   Uchwały   Nr  XXXIX/351/2017   Rady Miejskiej    w  Krobi  z  dnia                        

20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej                      

Gminy Krobia  na lata 2018 - 2029, 

           r)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018, 

           s)  wyznaczenia przedstawiciela Gminy Krobia do składu zgromadzenia Międzygminnego 

Związku Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich. 

 

         8.   Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017-2018. 

           9.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

         10.  Wolne głosy i wnioski. 

         11.  Zakończenie. 
 

 

Sekretarz Gminy zgłosiła wnioski o : 

1) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Krobia do 

składu zgromadzenia Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach 

Wielkich. 

2) uzupełnienia porządku obrad o informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2017-2018. 

 

Głosowano w sprawie: 

uzupełnienia porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Gminy Krobia do składu zgromadzenia Międzygminnego Związku Wodociągów 

i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich .  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

Głosowano w sprawie: 

uzupełnienia porządku obrad o informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2017-2018.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk.  

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad po zmianach.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu.  

 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z I sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Jan Mikołajczak : 1. Proszę o zgłoszenie do Zarządu Powiatu wniosek o wycięcie krzewów 

rosnących na odcinku drogi Rogowo – Grabianowo, zagrażających bezpieczeństwu.   

2. Proszę o wycięcie 2 suchych drzew topoli rosnących na terenie przy boisku  w Chwałkowie w 

pasie drogi Chwałkowo -   Krzyżanki. Podczas silniejszego wiatru zagrażają przewróceniem.  

Hieronim Urbański : mieszkańcy zgłaszają problem chodnika na ul. Odrodzenia  w Krobi.                                

Na wysokości posesji nr 1 jest trakcja chodnika, przy którym jest barierka-szlaban powodujący 

konieczność zejścia na jezdnię aby ponownie wejść na chodnik. Prawdopodobnie powodem jest 

garaż, przed którym można przełożyć kostkę, aby ciąg chodnika był prawidłowy. Uważam, że 

należy zapewnić bezpieczeństwo mieszkańców na tym odcinku.  

Renata Szulc :  na odcinku drogi powiatowej z Krobi w kierunku do Potarzycy znaczne koleiny 

na poboczu wymagają ponownego uzupełnienia.  Wykonano nawierzchnię tej drogi nietrwałym 



materiałem i koleiny są coraz większe. Proszę o skierowanie do zarządcy drogi o uzupełninie  

kolein w drodze na łuku przed Potarzycą trwałam materiałem, aby służyło to na dłuższy okres.  

Genowefa Skrobała : sprawa dotyczy ubytku dość znacznego do 50 cm na przeciw cmentarza w 

Nieparcie przy nowej ścieżce. Bardzo znaczny ubytek w tej drodze zagraża bezpieczeństwu 

dlatego proszę, aby służyłby drogowe wykonały naprawę.  

Marian Toporowicz : na odcinku drogi do Przyborowa wykonano wycinkę drzew i krzewów.  

Proszę o postawnie znaków B-31 regulujących pierwszeństwo jazdy do miejscowości 

Przyborowo, od drogi wojewódzkiej nr 434 .                                                                                                      
 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

22 listopada reprezentowałem Radę Miejską podczas uroczystości z okazji Św. Cecylii patronki 

śpiewaków, 

1 grudnia uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami jednostek Ochotniczych Straży 

Porażanych z gminy Krobia, podczas którego wręczono sprzęt ratowniczy zakupionego                             

ze środków Funduszu Spójności oraz podziękowano druhom strażakom za prowadzone działania 

ratownicze.   

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym.                         

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Krobi oraz Adam Sarbinowski pełnomocnik ds. zarządzania 

kryzysowego, które stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

J. Mikołajczak : kto jest właścicielem nieruchomości, na której powstał mural? 

Burmistrz : jest to osoba prywatna.  

 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz wyboru Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Zgłaszanie kandydatów do komisji, zgodnie ze statutem gminy wymagany jest skład                     

5-osobowy:                                                                                                                                

Leszek Włodarczyk zgłosił kandydaturę Mariana Toporowicza, który wyraził zgodę.   

Roman Olejniczak zgłosił kandydaturę Sławomira Gembiaka, który wyraził zgodę. Hieronim 

Urbański zgłosił kandydaturę Izabeli Pazoły, która wyraziła zgodę.                                                      

Mariusz Duda zgłosił kandydaturę Renaty Szulc, która wyraziła zgodę, oraz przedstawiał 

kandydaturę Renaty Szulc na przewodniczącą komisji. Pani Renata Szulc ma 49 lat, wspólnie                   

z mężem prowadzi gospodarstwo rolne. Od 2010 roku sprawuje mandat radnej Rady Miejskiej                     

w Krobi, w której pracowała w komisjach Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Oświaty i Spraw 

Społecznych oraz Budżetu. Była bardzo aktywna również poza działalnością samorządową, 

stojąc na czele KGW w Potarzycy. Od 2015 roku pełni funkcję prezesa stowarzyszania na rzecz 

rozwoju wsi Potarzyca „ Potarzyca Raźniej”, którego jest jedną z założycielek. Wielokrotnie 

angażowała się w projekty i przedsięwzięcia, w których brali udział mieszkańcy gminy.                       

Proszę o poparcie kandydatury Renaty Szulc na przewodniczącą komisji.                                                    

Mariusz Duda zgłosił kandydaturę Jerzego Gałęzewskiego, który wyraził zgodę.                                                              

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska. 

Głosowano Uchwałę Nr II/7/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                       

w sprawie: powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz wyboru Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk 

 

b) upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Krobi.                                                      

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska. 

Głosowano Uchwałę Nr II/8/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                      

w sprawie : upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Krobi.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

c) wynagrodzenia Burmistrza Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska. 

Głosowano Uchwałę Nr II/9/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                       

w sprawie: wynagrodzenia Burmistrza Krobi.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

d) zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych 

Agnieszka Linowska.  

Głosowano Uchwałę nr II/10/2018 Rady Miejskiej w krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                  

w sprawie: zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy 

ulicach Harcerskiej i Św. Ducha w Krobi.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Planowani Przestrzennego.  



Opinia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy : przewodniczący Komisji H. Urbański przestawił 

pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

Głosowano Uchwałę nr II/11/2018 r. w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych przy ulicach Harcerskiej i Św. Ducha w Krobi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

f) nadania nazwy ulicy.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Planowani Przestrzennego.  

Opinia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy : przewodniczący Komisji H. Urbański przestawił 

pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

Głosowano Uchwałę Nr II/12/2018 Rady Miejskie w Krobi w sprawie: nadania nazwy ulicy. 

(„Dębowa „) 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

g) nadania nazwy ulicy. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Planowani Przestrzennego.  

Opinia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy : przewodniczący Komisji H. Urbański przestawił 

pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

Głosowano Uchwałę nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                    

w sprawie: nadania nazwy ulicy. („Akacjowa”) 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

h) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia od Skarbu Państwa prawa 

własności nieruchomości położonej w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Planowani Przestrzennego.  

Opinia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy : przewodniczący Komisji H. Urbański przestawił 

pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

Głosowano Uchwalę Nr II/14/2018 Rady miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                         

w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia od Skarbu Państwa 



prawa własności nieruchomości położonej w Krobi.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

i) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia od Powiatu Gostyńskiego 

prawa własności nieruchomości położonej w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Planowani Przestrzennego.  

Opinia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy : przewodniczący Komisji H. Urbański przestawił 

pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

Głosowano Uchwałę Nr II/15/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                         

w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia od Powiatu 

Gostyńskiego prawa własności nieruchomości położonej w Krobi.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

j) dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Planowani Przestrzennego.  

Opinia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy : przewodniczący Komisji H. Urbański przestawił 

pozytywną opinię o projekcie uchwały.                                                                                

Głosowano Uchwałę Nr II/16/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                    

w sprawie: dopłat do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego odprowadzania 

ścieków.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

k) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy 

społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu"                      

na lata 2019-2023. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS w Krobi Anna Krzyżostaniak.  

Opinia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych : przewodnicząca Komisji G. Skrobała 

przedstawiła pozytywną opinię o projekcie uchwały.                                                                                 



Głosowano Uchwałę Nr II/17/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                    

w sprawie: podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy 

społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-

2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

l) określenia zasad zwrotu wydatków od osób objętych rządowym programem "Posiłek w 

szkole i w domu" na lata 2019-2023 i korzystających z pomocy społecznej w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS w Krobi Anna Krzyżostaniak.  

Opinia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych : przewodnicząca Komisji G. Skrobała 

przedstawiła pozytywną opinię o projekcie uchwały.                                                                                 

Głosowano Uchwałę Nr II/18/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                   

w sprawie: określenia zasad zwrotu wydatków od osób objętych rządowym programem "Posiłek 

w szkole i w domu" na lata 2019-2023 i korzystających z pomocy społecznej w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

m) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 

Gminy Krobia w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik MGOPS w Krobi Anna Krzyżostaniak.  

Opinia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych : przewodnicząca Komisji G. Skrobała 

przedstawiła pozytywną opinię o projekcie uchwały.                                                                                 

Głosowano Uchwałę Nr II/19/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                  

w sprawie: ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc 

Gminy Krobia w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 



n) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Opinia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy : przewodniczący Komisji H. Urbański przestawił 

pozytywną opinię o projekcie uchwały.                                                                                 

Głosowano Uchwałę Nr II/20/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                   

w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

o) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Opinia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy : przewodniczący Komisji H. Urbański przestawił 

pozytywną opinię o projekcie uchwały.                                                                                 

Głosowano Uchwałę Nr II/21/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                   

w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

p) zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2017 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2018 - 

2029, 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Opinia Komisji Budżetu : przewodniczący Komisji L. Bem przestawił pozytywną opinię                        

o projekcie uchwały.                                                                                 

Głosowano Uchwałę Nr II/22/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                      

w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXXIX/351/2017 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 

2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2018 - 

2029.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

r) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018, 



Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę, stanowiąca załącznik nr 2 do protokołu  

przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Opinia Komisji Budżetu : przewodniczący Komisji L. Bem przestawił pozytywną opinię                        

o projekcie uchwały.                                                                                 

Głosowano w sprawie: autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Krobia na rok 2018.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

Głosowano Uchwałę Nr II/23/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                      

w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

s) wyznaczenie przedstawiciela Gminy Krobia do składu zgromadzenia Międzygminnego 

Związku Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska. 

Genowefa Skrobała zgłosiła kandydaturę Jerzego Gałęzewskiego na przedstawiciela                             

w Związku, który wyraził zgodę. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.   

Głosowano Uchwałę Nr II/24/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 3 grudnia 2018 r.                        

w sprawie: wyznaczenia przedstawiciela Gminy Krobia do składu zgromadzenia 

Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Lech Bem, Mariusz Duda , Jerzy Gałęzewski , Sławomir Gembiak , Grzegorz Jesiak , Patrycja 

Kapała , Jan Mikołajczak , Roman Olejniczak , Izabela Pazoła , Mariusz Ruta , Genowefa 

Skrobała , Renata Szulc, Marian Toporowicz , Hieronim Urbański , Leszek Włodarczyk  

 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018. 

Informację przedstawiła Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Agnieszka Linowska, 

która stanowi złącznik nr 3 do protokołu.                                                                                                   

Opinia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych : przewodnicząca Komisji G. Skrobała 

przedstawiła pozytywną opinię o projekcie uchwały. Ponadto zaplanowano spotkanie                              

z dyrektorami jednostek oświatowych w przedmiotowym temacie.                                                                                  

 



9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Burmistrz : zgłoszone przez radnych J. Mikołajczaka, R.Szulc, G.Skrobałę i M. Toporowicza 

sprawy dotyczącej dróg powiatowych zostaną przekazane do Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

zarządcy dróg. Odnośnie interpelacji radnego H. Urbańskiego dot. chodnika przy ul. Odrodzenia, 

to zostanie przeprowadzona wizja w terenie i udzielona zostanie odpowiedź.  

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

J. Gałęzewski : w związku z ustawą, która znosi użytkowania wieczyste dla celów, czy są w 

naszej gminie takie użytkowania, które podchodzą pod tą ustawę. 

M. Krzyżostaniak : w gminie mamy takie formy władania nieruchomością, jak użytkowanie 

wieczyste. W większości dotyczy to zabudowy mieszkaniowej, czyli od 1 stycznia ustawa 

dopuszcza tylko taką formę przekształcania na własność. Ustawa dopuszcza też możliwości 

bonifikaty dla użytkowników wieczystych. Użytkowanie wieczyste dla zabudowy mieszkaniowej 

z dniem 1 stycznia zniknie i z mocy prawa nieruchomości przechodzą na pewną własność.  

Wciągu roku  gminą będzie musiała wydać mieszkańcom zaświadczenia o wpisie do ksiąg 

wieczystych.  Okres na który zostanie rozłożona oplata wynosi 20 lat. Będzie też możliwość 

przyznania bonifikaty, co należy do kompetencji rady miejskiej, dlatego w roku przyszłym 

zostanie przedłożony projekt uchwały w tym przedmiocie. 

Burmistrz : odnośnie planowanego zadania rewitalizacji centrum miasta, to ukazała się lista 

rankingowa po ocenie naszego wniosku, który na 91 projektów znajduje się na 19 miejscu. 

Miejsce to nie przyznaje nam dofinansowania, aczkolwiek będziemy oczekiwać za ostateczną 

pulą, która planowana jest w ramach zadania rewitalizacji. Dlatego przekazuję Państwu radnym 

informację, że wniosek został wysoko oceniony na liści rankingowej i musimy czekać na dalsze 

decyzje Urzędu Marszałkowskiego, bądź zwiększenie puli środków na dofinansowanie.  

Odnośnie Programu Maluch+, to  w ubiegłym tygodniu ukazał się nabór na rok 2019 i do 28 grudnia 

jest termin na złożenie wniosku o dofinansowanie budowy żłobka w Krobi.    

 

11. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję  przygotowały,   

dziękuję  wszystkim za przybycie i zamykam II sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

 

 

  

                                                              Przewodniczący 

                                                                Rady Miejskiej w Krobi 

   Mariusz Duda 

 

protokół sporządziła  

Aurelia Sikorska 

 

 


